

(副) = 副場, (A) = 正場 A 區/A 池, (B) = 正場 B 區/B 池, (DBS Site) 拔萃男書院田徑場

注：

1. 跳遠、鉛球、標槍每人均有三次初賽，最佳成績 8 個人再有三次決賽，如不足 8 人，每人 6 次用最好成績定名次。
2. 鐵餅每人有三次投擲，並視作最終成績，不設決賽。
3. 女子 60 歲或以上及男子 65 歲或以上田賽均有三次嘗試，不設決賽。
3. 跳高的起跳高度及升幅由裁判與參賽該項運動員現場協商制定。
4. 所有徑賽項目會在比賽時間半小時前在檢錄處開始檢錄，比賽時間 15 分鐘前截止檢錄。
5. 田賽可跟時間表半小時前往比賽場地檢錄及留意大會公佈。
6. 所有接力賽事出賽名單必須于比賽當天中午 12 時前交到大會紀錄室。

Note:

(Secondary)=Secondary Sports Ground

(A)=Main Sports Ground A Zone/A Pit

(B)=Main Sports Ground B Zone/B Pit

DBS Site = All Discus Events will be held in Diocesan Boy's School

1.For Long Jump, Shot Put and Javelin, each of the athletes shall have three attempts, the best eight results will be qualified as the finalists and shall have another three attempts in the final. Should there is less than eight athletes of that group, each of the athletes shall have six attempts

2. For Discus Throw, each athlete shall have three attempts and the result will be counted as final.

3.All field events for age60 and above of women's groups and age65 and above of men's groups, there is no qualifying and each of the athletes shall have three attempts in the final.

4.The high jump starting bar height and next bar height raised shall be agreed between the individual athlete and the head judge of high jump.

5.All the track events athletes shall report to the check point before 30 mins of the start time of the respective events. Check point will be closed before 15 mins of the start time of the respective events.

6. All the field events athletes shall report to the event area of officials before 30 mins of the start time of the respective events or as announced by officials.

7. All the relay team lists shall be submitted to Record Room before 12pm of the date of event.